
RAADSMEDEDELING 

Aan: Gemeenteraad
Van: College van burgermeester en wethouders
Zaaknummer:
Datum collegebesluit: 17 december 2024 
Afdeling: Staf
Portefeuillehouder:  Jorrit Eijbersen

   Onderwerp  Procesgang nav geamendeerd raadsbesluit azc Noordelijke Hoofddijk

INHOUD
In de raadsvergadering van 22 oktober 2024 heeft de gemeenteraad het volgende geamendeerde 
besluit genomen:

1. De locatiekeuze aan de Noordelijke Hoofddijk vast te stellen.
2. Het college de opdracht te geven om te onderzoeken wat de risico's, 

mogelijkheden en randvoorwaarden zijn voor het realiseren van een azc op 
de locatie Noordelijke Hoofddijk met +/- 100 asielzoekers en daarbij de 
volgende aspecten mee te nemen: regievoering en beheer, veiligheid, 
gezondheidszorg, onderwijs, dagbesteding en financiën.

3. De raad te informeren over deze risico's, mogelijkheden en randvoorwaarden. 

Het college heeft toegezegd om met nadere informatie te komen met betrekking tot de stappen die 
volgen. In deze raadsmededeling wordt u hierover geïnformeerd.

Twee sporen
Om antwoorden op de door de raad gestelde vragen te krijgen, worden twee sporen bewandeld.

1. De gemeente onderzoekt de mogelijkheden en onmogelijkheden wanneer 
gekozen wordt voor eigen regie. Daarbij wordt gekeken naar de ontwikkelfase, 
bouwfase en beheer. Onder beheer valt onder andere beveiliging, GZA, onderwijs 
en dagbesteding.

2. Het COA onderzoekt wat de ondergrens qua aantal bewoners voor het volledig 
faciliteren van de locatie.

Netcongestie
Het COA heeft ons recent geïnformeerd over de termijn van aansluiting. Daaruit blijkt dat Enexis na 
akkoord op hun offerte na 60 weken een aansluiting kan realiseren. De offerte ligt nu bij het COA ter 
goedkeuring (en zal naar verwachting op korte termijn goedgekeurd worden). Deze periode van 60 
weken is op dit moment de bepalende factor in de planning: de bouw en dergelijke kunnen in principe 
binnen die termijn afgerond worden. 

Wanneer verwachten we u een tussenstand te kunnen presenteren?
Zowel het COA als de gemeente verwachten in Q1 2025 een presentatie te kunnen geven over de 
bevindingen tot dat moment.


